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PROTOKOLL 

Tid och plats Fredag den 10 februari 2023, Mösseberg, Falköping 

 

Beslutande Katarina Lindberg, Skövde 

 Anneli Alm, Tidaholm 

 Leif Carlsson, Töreboda 

 Zophia Zander Norell, Tibro 

Maria Appelgren, Mariestad 

Mari-Louise Brage, Hjo 

   Karina Bronell, Falköping 

  Ove Brodin Lidköping 

  Harald Lundqvist, Karlsborg 

  André Essebro, Vara 

  Hanna Olofsson, Götene 

  Ann-Charlotte Lilja, Falköping 

  Tina Hededal, Essunga 

  Elin Liljebäck Nilsson 

  Johan Rahmberg, Skövde 

 

Ej närvarande  Grästorps kommun, Gullspångs kommun 

  

Övriga deltagande     Hillevi Larsson, Skaraborgs Kommunalförbund 

 Eva Axelsson, Skaraborgs Kommunalförbund 

                                             Johan Lindell, vuxrektor, Skövde 

 

Utses att justera  Zophia Zander Norell, Tibro Kommun 

 

Sekreterare  ______________________  Paragrafer 1 - 19 

 Hillevi Larsson 

Ordförande  ______________________    

 Katarina Lindberg 

Justerande  ______________________  
 Zophia Zander Norell 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar mötet.  

 

§ 2 Val av justerare 

 

SKOL-  OCH  UTB ILD NI NGSCH EF ER  
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Till att justera dagens protokoll väljs Zophia Zander Norell. 

 
§ 3 Förra mötets protokoll 

 

Mötet beslutar att: 

Lägga förra mötets protokoll till handlingarna. 

 

§ 4 Reflektion från politikerutbildning 

Responsen har varit mycket positiv. Hög kvalitet på föreläsarna. Vad-hur – olika perspektiv, 

det blev tydligt.   

Alla ledamöter hade behövt vara närvarande. Nu är nämnderna på olika nivåer, med olika 

kunskap.  

Introduktion från Hillevi och Katarina var också uppskattat. nu kan skolcheferna ta det 

vidare och använda kommunikationspaketet i egen verksamhet. Inspelning av 

introduktionen önskas. Vi ser över möjligheten att göra detta. 

Anmälning gruppvis per kommun föreslås som förbättring till nästa gång.  

 

§ 5 Vux  

Förslag från KomX ledningsgrupp gällande medfinansiering frisök VO. Ett stycke läggs till i 

den ekonomiska bilagan gällande VO (se informationsunderlaget). 

Vi kör VO som vanligt våren 23. Hösten 23 går vi över i frisök. Anordnande kommuner 

fakturerar KomX. Medfinansiering tas från gemensam pengapåse.  

Våren 24 – frisök och då beräknas medfinansiering utifrån 2023 års produktion i respektive 

kommuner.  

 

Förslag att besluta att medfinansiering till övriga utbildningar i Yrkesbyrån blir 20% för 

2023.  

 

Beslut: 

Beslut att 20% av stadsbidraget för yrkesvux 2023 läggs till Yrkesbyrån för att finansiera 

utbildningar utöver Vård- och omsorg. Medfinansieringen av denna del faktureras 

kommunerna efter att vi fått besluten från Skolverket gällande statsbidrag 2022. Dessa 

förväntas komma i maj. 

 

Statsbidrag 2022: 

Kraftigt minskat antal studerande på vux. Orsaken är att de flesta jobbar. En farhåga är den 

kommande lågkonjunkturen.  

Ett problem på yrkesutbildningarna är att de studerande tackar ja till erbjuden plats, men 

dyker ej upp på utbildningen. Ofta är anledningen ekonomiska utmaningar, antingen har de 

fått avslag på CSN eller inte fått besked.  

Presentation på Teams.  
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Johan uppdaterar kort om Kompetensnavet. Projektgruppen har träffat ett flertal 

intressenter.  

 

§ 6 Praktikplatsen.se – PRAO 

Eva Axelsson, ansvarig för praktikplatsen.se, berättar om hur verktyget används kring PRAO 

i de åtta kommuner som använder denna del av systemet. Eva startade med en tillbakablick 

på systemets införande och därefter fokuserades särskilt på PRAO, även om systemet 

hanterar alla olika praktikformer.  

En engagerad dialog fördes där skolcheferna såg utvecklingsområden att fortsätta prata om. 

Tiden räckte inte till att slutföra dialogen, därför skrevs olika förslag på angelägna frågor på 

ett blädderblock. Det handlade bland annat om önskemål att utreda/beforska samband 

mellan PRAO/APL och hur det påverkar framtida yrkesval, VO-college nytt koncept och hur 

vi får med fler kommuner i verktyget.  

Presentation på Teams.  

 

§ 7 Gymnasieavtal – revidering 

Utbudsprocess Skaraborg – nytt samverkansavtal gymnasiet. André och Maria föredrar 

processen. De presenterar flera olika förslag på beslutsprocess.  

Presentation på Teams.  

 

§ 8 Styrgrupp utifrån politiska uppdrag - dimensionering och   

tilläggsuppdrag (Ove, Anneli) 

Sammanslagen med punkten ovan. 

 

§ 9 Samverkansstrategin - återkoppling efter beslut i direktionen 

Direktionen ställde sig bakom Samverkansstrategi för Utbildning Skaraborg 2023-2026 vid 

sitt möte den 2 februari. Beslutet blev att rekommendera kommunerna att anta strategin i 

respektive nämnd /utskott/kommunstyrelse beroende på kommunens organisation.  

 

§ 10 Kommunikationspaketet 

Kommunikationspaketet som togs fram efter skolchefsmötet den 16 december 2022 har 

visat sig vara mycket användbart. Flera olika paket kommer att finnas framöver, där 

bilderna från politikerutbildningen är ett annan paket.  

 

§ 11 Rapportering från arbetsgrupp 

Kunskapsnoden (Anneli) 
- Besök av VGR (ansvarig för Kraftsamlingen Maria 

Jakobsson)   

 har genomförts.  

- Problematisering av Skaraborgs elevers behörighet till 

gymnasiet. 



  

 

SI DAN 4 AV 5 

       -     Styrgruppens arbete och upplägg. 

       -     Statistik Fullföljda studier vgregion.se/fullfoljdastudier 

       -     Ansökan ESF, Samverkan skola-arbetsliv 

 

-Regionövergripande nätverk fullföljda studier 

Punkten fick skjutas till nästa möte på grund av tidsbrist. Enbart frågan om ansökan till ESF 

kring samverkan skola-arbetsliv prioriterades, då ansökan skickas in 20 mars. Skolcheferna 

ställde sig bakom fortsatt framtagande av ansökan. De tankar som finns i nuläget kring 

arbetspaket med mera återfinns på Teams.  

 

§ 12 Basgrupper – dialog kring Fullföljd utbildning, utmaningar och 

möjligheter 

Frågeställningar: 
- Vilka utvecklingsområden finns i min kommun/verksamhet? 

- Vad önskar jag att Kunskapsnoden ska bidra med? Vilken 

nytta ser jag att Noden kan ge? 

Punkten utgick och flyttas till nästa möte.  

 

§ 13 Överlämningar – Skaraborgsmodellen 

En smärre textjustering är gjort. Se informationsunderlaget.  

 

§ 14 Spridningskonferens för Kombinationsutbildningar 

Information om från VGR efterfrågad spridningskonferens om de goda resultat 

som Skaraborg/Falköping gjort kring Kombinationsutbildningar. Konferensen 

ges på eftermiddagen den 20 februari på Scandic Billingen i Skövde. Medverkan 

av forskare på Stockholms universitet, VGR, Kommunalförbundet, 

utbildningsanordnaren Falköping och projektledningen.  

 

§ 15 Praktiknära forskning (Eva och Karina)  
Högskolan i Borås vill ha inspel på vad Skaraborgs kommuner skulle vara betjänta av att 

deras studenter skriver examensarbeten om. Vi hinner inte göra ny inventering men tycker 

att förra årets lista håller. Däremot förordar vi en fokusering på matematikämnet, då elevers 

svårigheter att nå målen i detta ämne är en utmaning förför kompetensförsörjningen på lång 

sikt och på kort sikt kan det hämma elevers förutsättningar att välja gymnasieprogram.  

 

Aktuell rapportering från nätverken: 
Inför omarbetande av nätverkens uppdrag gjordes medskick kring hur vi kan spetsa 

nätverkens uppdrag. Hur gör vi med återrapporteringen? Hur får vi närvaron i en del 

nätverk att bli bättre? Hur samordnar vi nätverken sinsemellan, ex IM-vux? 

 

SIKT – Mediapoolen, ny ledning mera positivt. De vill ha uppdrag! 



  

 

SI DAN 5 AV 5 

IM – nätverket har börjat reviderat sitt uppdrag. Uppdraget att samverka med Vux återstår, 

men vux har bollen.  

Elevhälsa – startat ”intyg”. Rutin ska skapas, arbetsgrupp jobbar med det. ”En väg in” – 

arbete pågår med hur man ska skriva. Nätverket vill inte gå in i SAMSA, då det blir ett 

system till. Beredningsgrupp finns numera, där skolcheferna kan skicka in ärenden. 

Grundskolan – nästa gång får de dragning kring SIP. De vill prata verksamhetsnära frågor. 

Varannan gång Teams/fysiskt. Närvaron är för låg, skolcheferna diskuterar detta. 

Gy-nätverk – nätverket diskuterade problemet med låga mattekunskaper och därmed få 

sökande till program med mera mattekurser. 

 

§ 16 Politiskt nätverk 

Det politiska ordförandenätverket ska ses för första gången den 16 mars. Adresser till 

nämndsordförande i alla kommuner skickas till Hillevi. 

 

§ 17 Tema Förändringsledarskap  

Skolledarkonferens 8 mars 2023 

Katarina kommer att inleda med samverkansstrategin. André tar delar kring välkomnande 

och praktiska saker.  

Studieresa 25-27 oktober 2023 

Kontakt tagen med Skellefteå, avvaktar återkoppling. Vi förlänger bokningen 25-27 oktober 

på grund av resvägen. 

 

 § 18 Övriga frågor 

- Remisser Förstatligande av skolan 

Har vi någon tanke kring remissen? Återkom till Zophia med inspel.  

 

Leif efterfrågar mentorspolicy. Introduktion erbjuds redan från förbundet, rekommenderas 

när ny skolchef varit på plats 6 mån – 1 år.  

   

§ 19 Avslutning   

Ordförande avslutar mötet som varit två-dagars med god uppslutning, trevlig stämning och 

mycket dialog. 

 

Nästa möte: 17 mars 

 

 

 

 

 


